

Date: 1/9/2025



Reference: **GRD1396 – 2025**

Tender Notice

Mercy Corps is a non-religious, non-profit and non-governmental international humanitarian organization.

Mercy Corps, through the Sida-funded Strengthening Agricultural Markets & Food Security Programme (SAFE) in Sudan, invites qualified Financial Institutions (FIs) to participate in a competitive procurement process. The selected institution will partner **with Mercy Corps to co-implement the MSME Matching Grant Loan Mechanism in Basonda and Al-Gorysha localities**. Interested supplier can find below attached:

1. Intend to Bid Form (ITB)
2. Scope of Work (SOW)
3. Supplier Information Form (SIF)

If you are interested in submitting a bid, please complete the *Intent to Bid Form* and submit it according to the guidelines provided below.

1. The suppliers can download the Intent to Bid Form on this link <https://www.sudanbid.com>
or
2. Intent to Bid Form can be picked up at Mercy Corps Europe office across all locations within Sudan States.

Completed Intent to Bid Forms must be submitted to Mercy Corps by **9th September 2025** via below method.

1. Email completed Intent to Bid Form sd-tenders@mercy Corps.org with the Tender Reference number in the email subject line Reference: **GRD1396-2025**
2. Return completed Intent to Bid Form **in person** and put in the Tender Box placed at Mercy Corps Europe offices across any location within Sudan States. The Tender Reference number should be written in the envelope **GRD1396-2025**.

After the closing date of this Tender Notice, the Request for Proposal will be sent to the suppliers who submitted Intent to Bid Forms. The Request for Proposal will be sent according to the preference you have mentioned in the Intent to Bid Form

In case of any inquiries, kindly reach out to any of our Mercy Corps Europe offices across Sudan States.

إعلان مناقصة

ميرسي كور هي منظمة إنسانية دولية غير دينية وغير ربحية وغير حكومية.

من خلال برنامج تعزيز الأسواق الزراعية والأمن الغذائي (SAFE) الممول من الوكالة السويدية للتنمية الدولية (Sida) في السودان، تدعو ميرسي كور المؤسسات المالية المؤهلة للمشاركة في عملية تنافسية. ستتعاون المؤسسة المختارة مع ميرسي كور في التنفيذ المشترك لآلية قروض المنح المطابقة للمؤسسات الصغيرة والمتوسطة (MSME Matching Grant Loan Mechanism) في محليتي بسنودة و القريشة.

الموردون المهتمون يمكنهم العثور على المرفقات التالية:

• خطاب نية التقديم (Intend to Bid)

• نطاق العمل (SOW)

• استمارة معلومات المورد (Supplier Information Form)

إذا كنتم مهتمين بتقديم عرض، يرجى تعبئة خطاب نية التقديم وإرساله وفقاً للإرشادات المبينة أدناه.

يمكن للموردين تنزيل خطاب نية التقديم عبر الرابط: <https://www.sudanbid.com>

أو يمكن استلام خطاب نية التقديم من مكاتب ميرسي كور أوروبا في جميع الولايات السودانية.

يجب إرسال استمارات خطاب نية التقديم مكتملة إلى ميرسي كور في موعد أقصاه 9 سبتمبر 2025 عبر إحدى الطرق التالية:

• البريد الإلكتروني: إرسال الاستمارة المكتملة إلى العنوان sd-tenders@mercy Corps.org مع كتابة رقم مرجع المناقصة في خانة الموضوع. Reference: GRD1396-2025 :

• التسليم باليد: إرجاع الاستمارة المكتملة ووضعها في صندوق المناقصات الموجود في مكاتب ميرسي كور أوروبا في أي ولاية من ولايات السودان، مع كتابة رقم مرجع المناقصة على الظرف. GRD1396-2025 :

بعد تاريخ إغلاق هذا الإعلان، سيتم إرسال طلب المقترح إلى الموردين الذين قاموا بتسليم استمارة نية التقديم. وسيتم إرسال الطلب بحسب التفضيل المذكور في الاستمارة.

في حال وجود أي استفسارات، يرجى التواصل مع أي من مكاتب ميرسي كور أوروبا في ولايات السودان.